
 ZAHTEVAMO PTUJSKO OBVOZNICO  
Hočemo preplastitev in preusmeritev tranzitnega tovornega prometa 

iz Ormoške ceste – Spuhlja na avtoceste. 
 
ZADEVA: ZAPISNIK SESTANKA CIVILNE INICIATIVE – Dom krajanov Budina – Brstje 
 
Datum: 31. 05. 2018,  
Začetek sestanka: ob 20.00 
 
Sestanek je potekal v sejni sobi  Doma krajanov Budina - Brstje pod vodstvom  predsednice 
Sergeje Puppis Freebairn.  
 
Prisotni člani odbora CI: Sergeja Puppis Freebairn, Jure Hanc, Matej Siebenreich, Mitja Krapša,  
Aleks Kolar, Marica Rus, Sonja Drobnak, Valerija Simonič, Igor Rus 
Pridruženi člani CI: Ljubo Jurič, Miroslav Galun,  
Gost: Dejan Bračko 
 

- Sestanku se je pridružil g. Dejan Bračko. Povedal je, da je seznanjen s problematiko 
krajanov Budine in Spuhlja. Prejel je pobudo CI o preusmeritvi tranzitnega tovornega 
prometa in jo posredoval v kabinet ministra za infrastrukturo. V prihodnjih dneh 
pričakuje odgovor, ki ga bo posredoval CI. Zavzemal se bo za rešitev problema in nam 
v bodoče poskušal pomagati pri vzpostavitvi stikov z odgovornimi osebami na 
Ministrstvu za infrastrukturo (g. Jure Leben) in Ministrstvu za okolje.  Kolikor mu je 
znano, je bil v Bruslju sprožen postopek, glede poseganja v področje Nature. Takoj, ko 
dobi kakršnekoli informacije, nam jih bo posredoval.  Glede na vizijo razvoja mesta 
Ptuj, zlasti na področju turizma, je nesprejemljivo, da se odvija tranzitni tovorni promet 
praktično v mestu Ptuj. Zavzema se za umestitev južne obvoznice.  

- Problem Ormoške ceste ni samo problem krajanov Jezera in Spuhlja, ampak vseh 
občanov mestne občine Ptuj, zato bi bilo potrebno k reševanju pritegniti vse četrtne 
skupnosti.  

- Prioriteta: Umestitev obvoznice v državni prostorski plan, nato izgradnja hitre ceste. V 
nasprotnem primeru se bo nadaljevalo zatečeno stanje oziroma lahko pričakujemo še 
slabše stanje, ki se bo nadaljevalo naslednjih deset ali več let.   

- 28.5.2018 je bil na DRSI in Ministrstvo za infrastrukturo poslan dopis za preusmeritev 
tranzitnega tovornega prometa. Kolikor v danem roku CI ne prejme odgovora ali bo ta 
negativen, se aktivnosti stopnjujejo.  

- Iz zapisnikov iz leta 2006 je razvidno, da so narejeni projekti ptujske obvoznice in je ta 
umeščena v občinski prostorski načrt (OPN) mestne občine Ptuj. Ni pa obvoznica 
umeščena v OPN občin Markovci in Videm. Za umestitev le-te v prostorske načrte občin 
Markovci in Videm, mora poskrbeti država in ne CI. Na ministrstvo za infrastrukturo in 
kabinet ministra se pošlje pobuda, da se naj na podlagi že izdelanih projektov,  
nadaljujejo aktivnosti vseh pristojnih ministrstev z umeščanjem obvoznice v državni 
prostorski plan in čim hitrejšo izgradnjo le-te.  

- 5.6.2018 je organiziran sestanek odgovornih delavcev za projekt rekonstrukcije 
Direkcije RS za ceste in predstavnikov  MO Ptuj. Župan  Miran Senčar je preko svetnice 
Darje Harb, povabil na ta sestanek dva predstavnika CI.  Sestanka se udeležimo.  

 
Sestanek je bil zaključen ob 21.30 uri. 
Zapisala: 
Sonja Drobnak 


